
聚集于槟城国际机场，乘搭客机飞往香港。抵达后，送往酒店。

** 夜宿于香港

享用早餐后，前往西九文化中心。抵达后，去往游览 M+博物馆，
故宫博馆，漫步海滨长廊。午餐后，乘车前往港岛乘坐香港第
六期新装山顶缆车登上维多利亚太平山顶(双程缆车)。

享用晚餐后返回酒店。

* 西九文化中心 - 发展中的综合文化艺术区，汇聚了表演及展
览场地、户外绿色空间及多种餐饮设施。

* M+博物馆 - 亚洲首间全球当代视觉文化博物馆，馆藏涵括
20 和 21 世纪视觉艺术，设计和建筑，流动影像以及香港视觉
文化。

* 故宫博馆 - 西九文化区管理局和故宫博物院的合作, 研究
和鉴赏中国的艺术和文化，展览故宫和世界重要文化机构，同
时促进将领导及推懂社区参与计划，启发大众的创造力和促进
跨学科合作。

* 维多利亚太平山顶 - 沿途尽收香港壮丽的天际线，和其环山
步道绿树成阴，沿途可以轻松拍摄动植物和历史悠久的建筑。

** 夜宿于香港

早餐后，前往参观大屿山。抵达后，前往昂平 360 市集广场乘
坐缆车（双程来回），登顶后参观宝莲寺和天坛大佛。

享用清新斋菜午餐，之后乘车前往东涌购物城自由购物，之后

返回酒店。

*昂平 360 市集广场缆车 - 乘坐沿途可远眺辽阔的南
中国海，亦可俯瞰翠绿的北大屿山郊野公园，还可以尽
收香港机场，大屿山山光水色，天坛大佛及昂坪高原
360 度全景一览无遗。

*东涌购物城 - 东荟城名店仓是中国香港首个大型名
牌折扣商场，可自由选购平价名牌衣服或品牌运动用品
服装。

** 夜宿于香港

今天全天自由活动。

** 夜宿于香港

早餐后，自由活动至送往飞机场启程返回美丽家园。

D1 槟城 - 中转站 - 香港（晚餐）

D2 香港 香港岛 (早午晚餐)

D3 香港 大屿山 - 香港 (早午餐)

D4 香港自由行

D5 香港 - 中转站 - 槟城 (早餐)

 太平山顶双程缆车
 西九文化中心
 昂平双程缆车

 天坛大佛
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**不含领队小费

备注：2022 至 2023 年里出发的

团体旅行，行程内容与团费，将依

据各国的 2019 冠状病毒以及当地

入境的最新政策与措施而有所变

动。



Assemble at Penang Airport for your flight to Hong Kong. Then,
transfer to Hotel for check in.

**Overnight in Hong Kong

After breakfast, transfer toWest Kowloon Cultural District. Later,
visit to M+ Museum, Hong Kong Palace Museum, and Stroll along
the promenade. After lunch will visit to Hong Kong Island The Peak
tram on Victoria Peak (both way return). After dinner return to
hotel.

* West Kowloon Cultural District - Growing arts and cultural hub
with performance and exhibition centres, green open spaces, a
growing selection of cafes and restaurants, and a waterfront
promenade perfect for enjoying sunset views and evening strolls.

* M+ Museum - Asia first global museum of contemporary visual
culture, features collections spanning 20th- and 21st-century visual
art, design and architecture, moving image and Hong Kong visual
culture.

* Hong Kong Palace Museum - A collaborative project between
West Kowloon Cultural District Authority and the Palace Museum
committed to the study and appreciation of Chinese art and
culture.

* The Peak tram on Victoria Peak - Along the way, you can enjoy
the magnificent skyline of Hong Kong, and its surrounding trails are
shaded by trees.

**Overnight in Hong Kong.

Morning after breakfast, visit to Lantau Mountain. Next, visit to
Ngong Ping 360 park cable car (two way), on top will visit to Big
Buddha and Po Lin Monastery and enjoy vegetarian lunch, later
transfer to Citygate Outlets for shopping. After that return to hotel.

* Ngong Ping 360 park cable car - Along the way, you can
overlook the vast South China Sea, the green North Lantau
Country Park, and Hong Kong Airport. You can have a panoramic
view of Lantau Island, the Big Buddha of Tiantan and Ngong Ping
Plateau

* Citygate Outlets - The first large-scale branded-name discount
shopping mall in Hong Kong, China, where you can freely buy
affordable brand-name clothes or brand-name sportswear

**Overnight in Hong Kong

Today Free and Easy.

**Overnight in Hong Kong

After breakfast, free time until transfer to the airport for flight
back home.

D1 Penang - Transit City - Hong Kong (D)

D2 Hong Kong - Hong Kong Island (B/L/D)

D3 Hong Kong - Lantau Island - Hong Kong (B/L)

D4 Hong Kong Free And Easy

D5 Hong Kong - Transit City - Penang (B)

 West Kowloon Cultural District
 Big Buddha
 Victoria Peak 2-way Cable Car
 Ngong Ping 360 Park 2-way Cable Car
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**Exclude Tour Leader Tipping
Remarks: For all group travelling on
year 2022 until 2023, travel itinerary
and tour fare will subject to change
depending on the latest Covid-19
policies, local immigration polices and
safety measures of each countries.


